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Varnsdorf slavnostně otevřel novou mateřskou školu

Varnsdorf              Ve  středu  
28.  února  se  uskutečnilo  slav-
nostní  otevření  nové  mateřské 
školy  v  Západní  ulici.  Slavnost-
ního aktu se vedle představitelů 
města  zúčastnili  také  zástupci 
zhotovitele  stavby,  architekto-
nického  studia,  Centra  pro  re-
gionální  rozvoj  České  republiky  
a další pozvaní hosté.

Akci zahájilo kulturní vystou-
pení dětí, na které navázalo 
slavnostní uvítání a představení 
hostů. V následujícím projevu 
starosta města Jan Šimek přede-
vším poděkoval, vyzdvihl práci 
všech, kteří se na stavbě podíleli 
a symbolicky předal klíč ředitelce 
mateřské školy Veronice Strolené.

Moderní, po architektonické 

stránce velmi povedená mateř-
ská škola, která vyrostla nedaleko 
sportovní haly, je chloubou nejen 
města, ale celého regionu. Objekt 
se může pyšnit velkými světlými 
prostory, které jsou vzhledem  
k půdorysu budovy naprosto uni-
kátní. Stavební práce trvaly tři 
roky. „První kopnutí proběhlo na 
podzim v roce 2020, od začátku 

byla stavba velmi náročná. Muse-
li jsme řešit přeložku horkovodu, 
šlo o opravdu velkou technickou 
akci. Potom do toho vstoupila 
celosvětová pandemie koronavi-
ru, válečný konflikt na Ukrajině  
a s tím spojený nárůst cen staveb-
ního materiálu, pohonných hmot, 
inflace. To všechno byly věci, kte-
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ré výstavbu školky komplikovaly 
a zároveň prodražovaly. Nakonec 
se všechno povedlo, školka je ote-
vřená a vypadá krásně. V podsta-
tě už jenom čekáme na příchod 
dětí ,“ říká místostarosta města Jiří 
Sucharda.

Nová mateřská škola je jed-
nou ze sedmi projektů, na které 
město získalo dotaci z Integro-
vaného regionálního operačního 
programu (IROP). Ta pokryje také 
většinu tzv. způsobilých výdajů, 
které jsou vyčísleny zhruba na 
65 milionů korun z celkové část-
ky přes 100 milionů korun. „Ne-
dostatečné kapacity mateřských 
škol jsou bolavým místem nejen 

Varnsdorf        Profesionální 
i dobrovolní hasiči měli plné ruce 
práce i během února.

V sobotu 17. února po poled-
ni vyjela profesionální jednotka 
na vrchol Stožeckého sedla, tedy 
„Šébru“, k nehodě osobního vo-
zidla – skončilo nabourané mimo 
vozovku. Operační důstojník vy-
slal také dobrovolnou jednotku 
z Horního Podluží.

Hasiči na místě provedli pro� -
požární opatření a zajištění místa 
nehody, následně velitel zásahu 
povolal také dobrovolnou jed-
notku z Varnsdorfu se speciálem 
Unimog. Pomocí něj byl osobní 

v Ústeckém kraji. IROP však tento 
trend obrací. V českých mateřin-
kách už díky němu vzniklo 10 000 
nových míst a přibývají další. Jen 
v našem kraji získalo 15 projektů 
na výstavbu, rekonstrukci nebo 
vybavení mateřských škol podpo-
ru 223 milionů korun. Obzvláště 
důležité jsou pak tyto projekty 
v sociálně vyloučených lokali-
tách, kde je dostupnost kvalitního 
vzdělávání klíčovým faktorem po-
třebné společenské změny,“ říká 
Viktor Kruml, ředitel ústecké po-
bočky Centra pro regionální roz-
voj České republiky, které má pro-
jekty IROP na staros�  a pomáhá 
příjemcům s jejich administrací.

Součástí  mateřinky je i pro-

storná zahrada, kterou doplňuje 
výsadba stromů a keřů, včetně 
herních prvků pro dětské hry 
a venkovní radovánky. „Čeká nás 
krásná práce v novém prostředí. 
Budeme se s tí m teď chvíli sžívat, 
ale když vidím tu krásu, tak to 
nebude problém. Čeká nás také 
vymýšlení akti vit, které budeme 
s dětmi dělat, protože tento pro-
stor nabízí různé možnosti ,“ doda-
la s úsměvem ředitelka mateřské 
školy Veronika Strolená. Dětská 
představení a různé školní slav-
nos�  se mohou odehrávat napří-
klad v atrium uvnitř objektu. 

„Nebylo to prvoplánové. Na-
opak, nejdříve jsem začal kreslit 
jakýsi „vláček“, který jsem pasoval 

na tento pozemek. První skici sa-
hají až do roku 2014. V tu dobu 
jsem měl v ateliéru studenta ar-
chitektury, který stříhal různá ko-
lečka. Já byl naštvaný, že nic ne-
dělá a musím ho plati t (směje se). 
Potom jsme to ale dali dohroma-
dy, spojili to a vznikl nám z toho 
tento organický tvar školky. Od 
začátku jsme věděli, že budova 
musí mít multi funkční sál a vnitřní 
atrium. Že bude mít dvě oddělení 
pro děti , kuchyň a krásnou zahra-
du. Bude vyzařovat krásu, harmo-
nii a lad. Doufám, že se nám to 
podařilo,“ doplnil autor díla Rado-
mír Grafek z RG architects studio 
s.r.o. 

                                                  Tomáš Secký

Varnsdorf slavnostně otevřel novou mateřskou školu

Během února vyjížděli varnsdorfští hasiči dvakrát
na Stožecké sedlo, auta skončila mimo vozovku

V Rumburku se otevřela sexuologická ambulance

(dokončení ze str. 1)

automobil zvednut, otočen na 
kola a naložen na vozidlo odtaho-
vé služby. 
Skončil mimo vozovku
Podruhé během února vyjížděli 

hasiči na Šébr ve čtvrtek 29. úno-
ra. Na střeše skončil osobní auto-
mobil. Na místě zastavili projíždě-
jící kolegové z Báňské záchranné 
služby a šli pomáhat, do jejich 
auta bohužel následně narazila 
dodávka a šlo tak o nesouvisející 
„ťukanec“. 

K událos� , kterou nahlásil další 
z projíždějících řidičů, byly vysláni 
profesionální hasiči z Varnsdorfu 
a dobrovolní kolegové z Rumbur-

ku. Na místě provedli pro� požární 
opatření a zajištění místa, asis-
tovali i zdravotníkům.  Následně 
byl na místo vyžádán technický 
speciál Unimog od varnsdorfské 
dobrovolné jednotky, aby vozidlo 
dostal zpět na kola.
Narazil do svodidel
Nedaleko Benteleru zasahovala 

profesionální jednotka společně 
s kolegy z Rumburku, řidič osob-
ního vozu nezvládl řízení a narazil 
do svodidel. Hasiči na místě pro-
vedli pro� požární opatření a řídi-
li dopravu až do příjezdu Policie 
České republiky. Při nehodě nebyl 
nikdo zraněn.

Hořící kompost
V půl osmé večer v neděli 25. 

února bylo z ulice Klostermanno-
va oznámeno, že na zahradě jed-
noho z domů prohořívá kompost 
a nedaří se ho uhasit. Vyjely cel-
kem tři cisterny; s dvěma jeli pro-
fesionální hasiči, s tou třetí  k požá-
ru dorazila jednotka dobrovolná.

Hasiči natáhli jeden vodní proud 
D, na hašení byl využit speciální 
hasicí hřeb – tí m hasiči kompost 
„propíchali“ a napus� li vodou. 
Část byla navíc prohrabána. Vše 
bylo v průběhu zásahu kontrolo-
váno termokamerou.

                                            Hasiči Varnsdorf

Rumburk    Nemocnice v Rum-
burku patří již tře� m rokem pod 
Krajskou  zdravotní,  konkrétně 
pod  Masarykovu  nemocnici 
v Ús�  nad Labem.

Jednou z výhod tohoto propo-
jení je možnost efek� vního vyu-
žívání kapacit obou zařízení tak, 
aby byla obyvatelům Šluknov-
ského výběžku zajištěna dostup-
nější a co nejkvalitnější zdravotní 
péče. Příkladem spolupráce obou 
nemocnic je zahájení chodu 

sexuologické ordinace v Rumbur-
ku.

Komplexní sexuologická péče 
v Rumburku zahrnuje vyšetřo-

vání a léčbu pacientů se sexuál-
ními dysfunkcemi, sexuologickou 
andrologii, vyšetření a terapii 
poruch mužské plodnos� , vy-
šetření a léčbu pacientů se 
sexuálními deviacemi, výkon 
ochranných ambulantních se-
xuologických léčeb a vyšetření 
spermiogramu.

„Jsem opravdu rád, že se 
v Rumburku otevřela nová sexuo-
logická ambulance. Je to skvělá 
zpráva pro místní obyvatele, pro-
tože pacienti  již nemusí dojíždět 
do Ústí  nad Labem, aby získali od-
bornou péči týkající se sexuálního 
zdraví,“ chválí si chod ambulance 
primář Sexuologického odděle-
ní Masarykovy nemocnice v Ústí  
nad Labem Marek Broul.

„Rozšíření a zkvalitnění péče, 
nikoliv pouze její zachování, je 

prioritou od chvíle, kdy nemoc-
nice přešla pod správu Krajské 
zdravotní 1. června 2021. Dalším 
důkazem toho je otevření uro-
logické ambulance v roce 2022 
a brzké zprovoznění nutriční am-
bulance,“ uvedl ředitel rumbur-
ské nemocnice Krajské zdravotní 
Michal Tichý. Urologická ambu-
lance nyní slouží více než 50 � sí-
cům obyvatel Šluknovského vý-
běžku.

      Petra Roubíčková, Krajská zdravotní
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Termíny svozů
Březen      19.                   
Duben      02., 16., 30.       
Květen     14., 28.              
Červen      11., 25. 

Svodka: Vybíráme z činnosti Městské policie Varnsdorf

Termíny svozů hnědých nádob na bio odpad

 Volně pobíhající pes
Hlídka Městské policie Varns-

dorf při preven� vní kontrole 
města zahlédla volně pobíhající-
ho psa většího vzrůstu u doprav-
ního hřiště v Západní ulici. Stráž-
níkům se psa podařilo odchy� t, 
následně se hlídce přihlásil maji-
tel čtyřnohého miláčka, který byl 
„odměněn“ pokutou. Upozornění 
pro občany: Městská policie dis-
ponuje pouze záchytnými kotci. 
To znamená, že pokud se pro od-
chycené zvíře majitel nedostaví 
do 24 hodin, je zvíře odvezeno do 
útulku (nejčastěji v Děčíně). Poté 
majiteli hrozí kromě pokuty i ná-
klady s tí m spojené.
Posilnil se alkoholem
V brzkých ranních hodinách 

přijala dozorčí služba Městské 
policie Varnsdorf oznámení, že 
se v horní čás�  ulice Lesní poblíž 
rodinných domů pohybuje pode-
zřelá osoba v maskáčích a velkým 
batohem na zádech. Na místo 
byla vyslána hlídka, která zajis� la 

muže pod vlivem alkoholu, který 
se ovšem vracel z nočního pře-
spání v lese. Po kontrole totož-
nos�  a vysvětlení situace osoba 
místo opus� la. 
Agresivní pacient
Na žádost Policie České repub-

liky vyjela hlídka městské policie 
asistovat zdravotníkům do jedné 
z místních restaurací.  Záchranáři 
měli potí že s nespolupracujícím 
a agresivním pacientem. Z dů-
vodu jeho chování a nutnos�  
ošetření použila hlídka městské 

policie hmaty a chvaty k jeho 
zklidnění a umožnění práce zá-
chranářů. Osoba po prvotním 
ošetření byla posléze za asisten-
ce hlídky Policie České republiky 
převezena do nemocnice v Děčí-
ně. 
Všímavá sousedka 
V nočních hodinách přijala 

dozorčí služba oznámení od ob-
čanky města, že v ulici Karlova 
v jednom z panelových domů ně-
jaký muž křičí slovo „sestro“ a ona 
se obává o jeho zdraví. Na místo 
byla ihned vyslána hlídka, která 
provedla kontrolu okolí a panelo-
vého domu. Na místě bylo zjiště-
no, že v přízemí leží v bytě muž, 
který je zraněn v oblas�  hlavy 
a komunikuje s hlídkou přes 
dveře. Strážníkům sdělil, že na 
zemi leží již delší dobu a je celý 
od krve. Vzhledem k zamčeným 
dveřím byli přivoláni hasiči, aby 
byt otevřeli bez poškození dveří 
a muž byl předán rukou zdravot-
níků.                     Městská policie Varnsdorf

Žena z Děčínska přišla o více než 680 tisíc korun
Děčínsko          Další  podvod 

s  investi cí  do  kryptoměny,  dal-
ší  okradený  člověk.  Do  jedné 
věty  se  tak  dá  shrnout  případ, 
kdy  žena  naletěla  podvodní-
kům a přišla o více než 680 ti síc 
korun.

Začátkem měsíce ledna letoš-
ního roku reagovala poškozená 
žena z Děčínska vyplněním své-
ho telefonního čísla na reklamu 
na facebookových stránkách 
nabízející investování na burze 
s kryptoměnou. Ještě ten den byla 
kontaktována jinou ženou, která 
jí měla průběh inves� c do kryp-
toměny vysvětlit, a ještě týž den 

poškozená provedla první vstupní 
inves� ci. 

V následujících dnech poško-
zenou kontaktoval „fi nanční po-
radce“, který jí nabídl pomoc 
a vedení při investování do kryp-
toměn a žena mu uvěřila. Opak 
byl ale pravdou. Místo poradce 
měla žena co do činění s podvod-
níkem. Ten ji přesvědčil, aby s jeho 
pomocí instalovala do svého počí-
tače i mobilního telefonu program 
pro vzdálený přístup Anydesk, za 
jeho pokynů pak uskutečnila ně-
kolik plateb určených k inves� cím 
do kryptoměny. Poškozená tak bě-
hem tří týdnů přišla o více než 680 

� síc korun. Inves� ce ani vrácení 
peněz, které si navíc ještě z větší 
čás�  vypůjčila, se ale nedočkala, 
a proto vše nahlásila na policii. Je 
velmi pravděpodobné, že své in-
ves� ce nikdy nedostane zpět. 

Děčínští  kriminalisté zahájili 
úkony trestního řízení pro pode-
zření ze spáchání trestných činů 
podvod a neoprávněný přístup 
k počítačovému systému a nosiči 
informací. Pachateli v případě do-
padení a prokázání viny u soudu 
hrozí trest odnětí  svobody až na 
5 let. Policie opětovně apelujeme 
na občany: Pokud nerozumíte ob-
las�  virtuálních měn, nepouštějte 

Ilustrační foto; foto miw.cz

se do žádných inves� c a jiných 
podobných akcí. Neinstalujte si do 
vlastních elektronických zařízení 
žádné programy, které umožňu-
jí dálkový přístup jiným osobám 
k vašemu zařízení. Cizím (ano-
nymním) lidem nepovolujte vstup 
do internetového bankovnictví. 
Neposílejte neznámým lidem, byť 
jen kopie osobních dokladů a dů-
ležitých dokumentů. Nereagujte 
na virtuální velmi výhodné fi nanč-
ní transakce. Nespolupracujte na 
přeposílání fi nančních prostředků. 
Nereagujte na žádos�  o sdělení 
ověřovacího PINu.

                              por. Bc. Eliška Kubíčková

Varnsdorf     Město Varnsdorf, 
Odbor  životního  prostředí,  in-
formuje, že svoz hnědých nádob 
na  biologicky  rozložitelný  od-
pad  bude  zahájen  již  v  polovi-
ně  března.  Hnědé  nádoby musí 
být  přistaveny  vždy  nejpozději 

v 6 hodin ráno v den svozu.
Máte-li zájem o hnědou ná-

dobu, požádat si o ni můžete na 
Městském úřadu ve Varnsdorfu, 
nám. E. Beneše 470 v kanceláři 
číslo 7 na Odboru životního pro-
středí.

Červenec   09., 23.
Srpen         06., 20.
Září           03., 17.
Říjen         01., 15., 29.
Listopad    12., 26.
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Celkový souhrn počasí za rok 2023 ve Varnsdorfu

Varnsdorf            Počasí  v  roce 
2023  nám  rozhodně  po  několi-
ka  „nudnějších“  letech  přineslo 
hned  několik  velmi  zajímavých 
akti vit. Za extrém se dá považo-
vat měsíc listopad, který přinesl 
nevídaných  celkem  31  cm  sně-
hové nadílky. Ta tedy nevydrže-
la,  ale  bylo  to  nejintenzivnější 
sněžení od roku 2021, a to srov-
náváme s lednem.

V listopadu standardně napad-
ne, pokud vůbec, tak pár cen� -
metrů sněhu, spíše jen poprašek. 
Dalším asi nejvýraznějším abnor-
málním výkyvem byl hned první 
den v roce, kdy teplota dosahova-
la 15,2 °C. Takový den sice v lednu 
jednou za několik let je, ale nyní 
bylo teplo téměř 14 dní, jelikož 
ještě i 15. ledna bylo naměřeno 
8,4 °C.   Jarní období bylo naopak 
velmi chladné. A roční teplotní 
průměr se tí m tak nějak vyrov-
nal. Poměrně byla opět velmi 
krátká zima bez sněžení. Obloha 
byla spíše zatažená. Vzhledem 
k předchozím rokům sucha se 
září nedá již považovat za extrém, 
ale za zmínku rozhodně stojí, že 
v září bylo srážek celkem 8 mm. 
Opro�  třeba srpnu, kdy napršelo 

130,8 mm. I říjen byl na 102,7 
mm. 

Zimní období, bez listopadu 
a prosince, bylo s velmi malým 
sněhovým přídělem. Za celý únor 
připadlo celkem pouze 8 cm. Dne 
19. ledna bylo dosaženo mini-
mální teploty celého roku a to 
-11,5 °C. Přízemní teplota toho 
dne také dosáhla rekordu roku 
-14,6 °C. Výška sněhu byla nej-
vyšší 16 cm, a to 23. ledna, což 
bylo maximum celé zimy. Avšak 
v listopadu, prosinci pouze o 1 cm 
méně, a to v kuse několik dní. Cel-
kem nasněžilo za kalendářní rok 
99 cm sněhu, avšak i zde nutno 
podotknout, že 56 cm za poslední 
dva měsíce v roce. Poslední sně-
hové srážky zimního období byly 
28. března. První naopak 18. lis-
topadu. Což je na den stejné jako 
v předchozím roce. Poslední mra-
zivé ráno bylo 8. května, ale do-
konce 3. června přízemní teplota 
klesla 0,3 °C pod nulu. 

Celkovou hodnotu srážek 
v tomto roce jsme naměřili 988,1 
ltr/m², což je nadprůměrná hod-
nota a dá se říci, že rok 2023 byl 
na celkový objem spíše bohatý na 
srážky, a to dokonce až na měsíc 

září i poměrně rozložené v průbě-
hu celého roku. Maximální denní 
srážkový úhrn se zastavil na hod-
notě 26,8 mm/m² a to 6. srpna. 

Letní měsíce byly bez extrém-
ních teplot. Zaznamenáno bylo 
pouze čtyřikrát, kdy teplota pře-
sáhla 30 stupňů. Maximální tep-
lota dosahovala 15. července 
33,4 °C. Tropické noci, kdy teplota 
neklesla pod 20 stupňů, jsme ne-
měli již tři roky. Noci byly výrazně 
chladnější všechny. Maximum 
noční teploty roku bylo 17,7 °C, 
které bylo dosaženo současně 
20. a 21. srpna. Nejteplejší měsíc 
v roce byl srpen, ale v těsném zá-
věsu bylo září. Září bylo však po-
citově teplejší, a to zejména díky 
abnormálnímu suchu, které jinak 
provázelo více měsíců v předcho-
zích letech. 

Bouřek a bouřkových jevů bylo 
zaznamenáno v našem okolí se-
dmnáct. Bouřky se varnsdorf-
ské kotlině spíše vyhýbaly, ale 
o to četněji byla blýskavice nebo 
hřmění. 

Vánoce byly velmi zvláštní, 
jelikož ráno bylo změřeno ješ-
tě 15 cm sněhové pokrývky, ale 
během dne vše roztálo díky inten-

zivnějšímu deš�  a teplotám dosa-
hujícím téměř 10 °C. 

Žádné meteorologické jevy 
v našem okolí nedosáhly výraz-
nějšího stupně. Pouze silný vítr 
působil několikrát v roce škody 
na přírodě a majetku. Maximální 
rychlos�  bylo dosaženo 3. úno-
ra, kdy bylo naměřeno 21,5 m/s. 
Avšak víckrát v roce vítr přesáhl 
15 m/s. Např. dva dny před Váno-
ci 18,8 m/s. Maximální výše pří-
zemní teploty byla 19. srpna, a to 
velmi úctyhodných 47,9 °C. Mini-
mální přízemní teplota naprosto 
shodná stejně jako v předchozím 
roce, kdy jsme ji měřili v prosin-
ci. Devatenáctého ledna to bylo 
-14,6 °C. 
POZNÁMKA: Teploty a veškeré 

měření zapsané v tabulce se uvá-
dí za meteorologický den, což je 
od 7:00 do 7:00 SEČ následujícího 
dne. Nebezpečné a jiné jevy se 
označují v meteorologickém dni 
zpětně. Srážky uváděné v měsí-
cích, kdy mohlo a docházelo ke 
sněžení, jsou brány do celkového 
úhrnu srážek tzn. jsou brány jako 
vodní hodnota. Výpočet veške-
rých teplot je ve 2 metrech nad ze
mí.                                    Jaroslav Hocko

Počasí v roce 2023 přineslo několik zajímavých akti vit. Na snímku pohled na město; foto Jiří Sucharda
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Jarní Schrödihraní připravilo mnoho zábavných stolních her

Podzimní liga hospodského kvízu zná svého vítěze

Finanční úřad pomůže s daňovým přiznáním i ve Varnsdorfu

Varnsdorf    O jarních prázdni-
nách v týdnu od 12. do 16. úno-
ra  se  ve varnsdorfské klubovně 
Schrödingerova  herního  klubu 
konal  týdenní příměstský  tábor 
plný deskových a karetních her. 
To  znamenalo  30  hodin  hra-
ní!  Dozvíte  se  plno  zajímavos�  
–  jaké  hry  si  účastníci  zahráli, 
v čem hra spočívá a s jakým té-
matem se pracuje.

První den účastníci vyrazili na 
trek do amerických národních 
parků. „Hráli jsme Parky, rodin-
nou společenskou hru, která je 
držitelkou řady ocenění. Ve hře 
se ujímáme dvojice turistů, kteří 
v různých ročních obdobích vyráží 
na výlety plné zážitků. Na svých 
výpravách využíváme výbavu, 
jako je dalekohled, pláštěnka, 
čutory, které vás osvěží, ale i fo-
toaparát, abyste si mohli odnést 
něco na památku. Při hře se ko-
cháme krásami národních parků 
za doprovodu fenomenálních ilu-
strací Fift y-Nine Parks Print Se-
ries,“ říká Mar� n Hoško. 

„V úterý po ránu jsme se s dětmi 

ocitli v době kamenné. Pouští me 
se do Catanu – Úsvitu lidstva. Jed-
ná se o přepracované samostat-
ně hratelné rozšíření určené pro 
znalce základní hry Catan i úplné 
začátečníky.  Rozvíjíte svůj kmen 
a vydáváte se na cestu z Afriky 
s cílem osídlit celou Zemi. Sbírá-
te dosud neznámé plody a loví-
te velká zvířata. V nově objeve-
ných oblastech nejste však sami. 
Šavlozubí tygři a neandrtálci 
s vámi soupeří o cenné suroviny 
a o vhodná tábořiště musíte svá-
dět boj s ostatními kmeny,“ vy-
světluje Mar� n Hoško. 

Další den přišla na stůl roztomi-
lá karetní budovatelská hra Šťast-
né městečko. „Prostřednictvím 
vykládání karet budujeme svoji 
vlastní metropoli. Přidáváme bu-
dovy tak, aby zvyšovaly populaci 
obyvatel a zároveň musíme hlídat 
jejich štěstí . Jakmile někdo z hrá-
čů vyloží desátou kartu do svého 
města, dohraje se kolo a hra kon-
čí. Cílem je získat co nejvíce bodů 
– štěstí , které se na konci vypočítá 
jako násobek obyvatel a srdíček 

na kartách ve vašem městě,“ po-
pisuje Mar� n Hoško. 

Ve čtvrtek se prostřednictvím 
rodinné dobrodružné hry inspi-
rované nejdražším českým fi l-
mem všech dob Jan Žižka: Zrod 
vojevůdce přesunuli na počátek 
15. století , kdy byl slavný husit-
ský velitel ještě jedním z mnoha 
zemanů. „Ucházíme se o přízeň 
panovníků buď Václava, nebo 
Zikmunda. Každý hráč se zhos-
tí  role jednoho ze žoldnéřských 
kapitánů, pohybuje se po mapě 
jižních Čech, sestavuje svoji dru-
žinu, a za pomoci kostek řeší 
nejrůznější výzvy, které tehdej-
ší doba nabízela – utkávání se 
v turnajích, lov zvěře, pomoc 
klášterům, nebo dobývání hradů. 
Hra také obsahuje systém pře-
svědčení. Vaše činy mají dopady, 
které se nemusí všem členům 
vaší družiny zamlouvat,“ říká 
Mar� n Hoško.

„Závěrečný den jsme hráli bu-
dovatelskou strategickou hru 
Hadara, kde jsme se pokoušeli 
vytvořit novou vzkvétající civiliza-

ci. V průběhu tří epoch postupně 
přeměňujeme svou malou vesnici 
na vysoce rozvinutou společnost. 
K tomu je zapotřebí osídlit nový 
svět příslušníky různých kultur 
z odlišných časů. Chcete-li při-
vést svému světu čest a slávu, 
měli byste moudře volit z postav 
a dovedností . Nesmíte ale zapo-
menout na zemědělství, kulturu 
a vojenskou sílu, jinak bude 
úspěšnější někdo z vašich soupe-
řů,“ vypráví Mar� n Hoško.

Celou akci provázela pohodo-
vá a přátelská atmosféra. „Každý 
z účastníků si domů odnesl no-
vou deskovou hru jako odměnu. 
Schrödingerův herní klub děkuje 
školní jídelně ZŠ Edisonova za 
obědy a fi rmě Albi za zapůjčení 
herních setů a poskytnutí  odměn 
do turnajů,“ hodnotí  Mar� n Hoš-
ko. Závěrem Schrödingerův herní 
klub zve nejen všechny nadšence 
a milovníky moderních her, ale 
i nováčky na letní příměstský tá-
bor Schrödihraní – léto v termínu 
od 1. do 5. července 2024.

              Marti n Hoško, Barbora Hájková

Varnsdorf          Obliba  hospod-
ských  kvízů  dlouhodobě  stou-
pá.  Ve  Varnsdorfu  se  tato  vě-
domostní  hra  od  fi rmy  Na  kvíz 
koná každou lichou středu v sále 
Lidové  zahrady  Varnsdorf  od 
18:30 hodin.
Soutěží pro�  sobě týmy slo-

žené maximálně z osmi hráčů. 
Otázky jsou pečlivě připraveny 
předem a sestaveny tak, aby 
si každý přišel na své. Odpovídá 
se písemně bez telefonů a jiných 
nápověd a je to kolek� vní práce 
celého týmu. Varnsdorfští  hráči 
mají výhodu ve velké kapacitě 

sálu, která umožňuje nadstan-
dardní hráčskou účast. Běžně 
zde hraje deset až třináct týmů, 
dohromady se jedná o nece-
lou stovku hráčů. O chod hry se 
starají moderátoři Jiří Sucharda 
a Tomáš Pšenička.

Po půlročním zápolení skonči-
la podzimní liga na konci ledna, 
� tul obhájil opět tým Záškoláků. 
Na druhém místě se umís� l tým 
STRAPS, na třetí m místě byly Mat-
ky na tahu VDF. Záškoláci si svými 
pěknými půlročními výsledky za-
jis� li 45. místo z více než � síce 
hodnocených týmů z celé České 
republiky. Postoupili tak do výbě-
ru sedmdesá�  nejlepších týmů 
a zahráli si Superfi nále, kterého 
se účastnili i někteří slavní „lovci“ 
z populární televizní soutěže Na 
lovu.
Společnost Na kvíz pracuje 

se svojí hráčskou komunitou 
i mimo kvízy. Týmy si mohou po-
rovnat své výsledky v rámci celé 
republiky, mohou také částečně 
ovlivnit obsah kvízu hlasová-
ním v anketách na facebooko-
vé stránce Na kvíz. Pokud rádi 
sledujete televizní AZ kvíz nebo 
již zmíněné Na lovu, složte tým 
a přijďte otestovat své vědomos� . 
Více informací naleznete na 
webu nakviz.cz, kde si zare-
zervujete své místo ke hře, 
a ve facebookové skupině Na 
kvíz/Varnsdorf/Lidová zahrada.
                                               Barbora Hájková

Varnsdorf    Zaměstnanci  Fi-
nančního  úřadu  se  v  březnu 
vrá�   do  Varnsdorfu,  aby  lidem 
pomohli s vyplněním a podáním 
daňových  přiznání,  tentokrát 
k dani z příjmu fyzických osob za 

zdaňovací období 2023.
Stejně jako v minulých letech 

budou i tentokrát v rámci klient-
ského přístupu Finanční správy 
probíhat v průběhu měsíce března 
výjezdy pracovníků územních pra-

covišť Finančních úřadů na vybra-
né obce. Hlavním cílem je zajis� t 
pomoc obyvatelům s podáváním 
daňového přiznání k daním z pří-
jmů. Na základě spolupráce a zís-
kaných zkušeností  z minulých let 

stanovil Finanční úřad jeden ter-
mín návštěvy na Městském úřadu 
Varnsdorf – nám. E. Beneše 470, 
přízemí, dveře č. 25 (zasedací 
místnost) – 18. března 2024 od 
13.00 do 16.30 hodin.   Tomáš Secký
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Dala výpověď, přestěhovala se a otevřela si salon. Byl 
to krok do neznáma, přiznává obavy Eva Lopatářová 
Varnsdorf              V  tomto  čísle 

Hlasu  severu  jsme  nahlédli  pod 
pokličku  kosmeti cké  péče  a  při-
pravili  jsme  pro  vás  rozhovor 
s  Evou  Lopatářovou,  která  nově 
provozuje ve Varnsdorfu Kosme-
ti cký salon a make-up studio Eva.
Mohla  byste  našim  čtenářům 

prozradit pár informací o vás?
Narodila jsem se před třiadva-

ce�  lety v Mladé Boleslavi, ale 
dětství jsem prožívala také zde, 
v severních Čechách, u babičky. 
Jako každá holčička jsem snila své 
sny o krásných princeznách, a tak 
moje kroky směřovaly k profesi, 
která s krásou přímo souvisí a kte-
rou mám tolik ráda. 

Po ukončení základní školy jsem 
se přihlásila na střední školu za-
měřenou na kosme� cké služby. 
Studium mi sice poskytovalo hlav-
ně základní znalos�  v péči o pleť, 
manikúru, pedikúru a masáže, ale 
já jsem se chtěla víc zabývat deko-
ra� vní kosme� kou a líčením. 

V roce 2017 jsem se přihlási-
la na nejobsáhlejší rekvalifi kační 
kurz v Make-up ins� tutu Praha, 
pres� žní školy s evropským re-
nomé, kde jsem získala profesní 
Cer� fi kát s mezinárodní platností  
v oboru vizážista. U téže školy jsem 
absolvovala kurz foto make-upu, 
kurz vlasového stylingu a také 
jsem absolvovala kurzy s předními 
českými vizážisty Pavlem Bauerem 
a Štěpánkou Podroužkovou.

Prak� cké zkušenos�  jsem zís-
kávala jako konzultantka v parfu-
meriích Douglas, GOSH Copenh-
agen a FANN, také na Filmovém 
fes� valu v Karlových Varech, kde 
jsem líčila pro značku Dermacol, 
nebo líčením modelů a modelek 
na Fashion Show mladého mód-
ního návrháře Mar� na Burgera. 
V rámci studia jsem školu repre-
zentovala na kosme� ckých sou-
těžích, na kterých jsem obsadila 
první a druhé místo. 
Tím ale vaše zkušenosti  nekon-

čí.
Ano, to je pravda. Chtěla jsem 

pracovat pro některou z pres� ž-
ních společností , a tak jsem po 
maturitě poslala svůj životopis 
do francouzské fi rmy Lancome, 
absolvovala náročné výběrové ří-
zení a uspěla. Díky práci v jednom 
ze dvou světových kosme� ckých 
salonů jsem si osvojila vysoce 
odborné postupy v péči o pleť, 

Eva Lopatářová si otevřela ve Varnsdorfu kosmeti cký salon; foto E. Lopatářová

pečlivost, profesionální přístup ke 
klientům a ambice stále se vzdě-
lávat.
Jak  jste  se  tedy  dostala  do 

Varnsdorfu  a  k  otevření  svého 
vlastního salonu?

Do Varnsdorfu mě přivedla 
souhra životních náhod. Před ro-
kem jsem se zde seznámila se 
svým přítelem, a protože jsme 
spolu chtěli být častěji než jen 
o víkendech, rozhodla jsem se, 
že z Lancome odejdu. Odchod 
z pres� žní společnos�  byl velkým 
krokem do neznáma. Z jistoty za-
městnaneckého poměru se stala 
nejistota. Obávala jsem se, jestli 
seženu vhodný prostor, jestli zís-
kám stálou klientelu a jestli zvlád-
nu vybavit salon nejmodernějšími 
přístroji a kvalitními kosme� ckými 
produkty. Díky milým lidem, kte-
ré jsem zde poznala, mojí rodině 
a mému partnerovi, jsem nako-
nec vše zvládla a splnila si tak sen 
o otevření vlastního salonu. 
Pracujete  ve  vašem  salonu 

s konkrétní značkou kosmeti ky?
Pracuji s produkty italské znač-

ky Alissa Beauté. Pro tuto značku 
jsme se rozhodla především pro-
to, že její produktová řada nabízí 
unikátní, přírodní dermokosme� c-
ké výrobky, ve kterých jsou z 98 % 
obsaženy výhradně přírodní látky 
(extrakty z mořských řas, exo� c-
ké ovoce a byliny) bez alergenů 

a zatěžující chemie. Jejím hlavním 
cílem je poskytování profesionální 
péče ženám i mužům s různými 
typy ple�  ve všech krocích tedy 
čištění, tonizaci a hydrataci, za 
pomoci vysoce koncentrovaných 
ak� vních látek, které pronikají 
hluboko do ple�  a umožňují tak 
rychlejší výsledky. 
Kde váš salon nalezneme a jak 

je možné se k vám objednat?
Můj salon najdete ve Varnsdor-

fu v ulici Karlova 2320 v budově 
bývalé lékárny v sousedství „Lido-
vé zahrady“. Objednávky přijímám 
telefonicky nebo prostřednictvím 
sociálních sítí . 
Co  klientky  ve  vašem  salonu 

čeká?
V první řadě profesionalita, 

vstřícný přístup, empa� e a příjem-
né prostředí. Všem svým klien-
tkám poskytuji zhodnocení aktu-
álního stavu ple�  a doporučení 
týkající se péče o pleť a nákupu 
vhodných produktů. Dále nabízím 
několik typů kosme� ckého ošet-
ření s ohledem na stav ple� , dále 
ruční masáže obličeje nebo ošet-
ření ultrazvukovou špachtlí.

Klientkám, které chtějí své ple-
�  dopřát skutečný luxus, nabízím 
ošetření inova� vním přístrojem 
OXY95, který je určen pro zapra-
cování čistého kyslíku a ak� vních 
sér do pokožky. Aplikace až 98 % 
čistého kyslíku spolu s ak� vními 

vodovými nebo gelovými séry 
zlepšuje mikrocirkulaci, reak� vuje 
metabolismus pokožky a s� mu-
luje produkci nového kolagenu 
a elas� nu. Výhodou tohoto ošet-
ření je okamžitě viditelný efekt 
v podobě projasnění ple� , potla-
čení procesů akné, eliminace roz-
šířených pórů, úbytek výrazových 
vrásek a nulové kontraindikace. 

K dokonalé relaxaci přispěje 
i kosme� cké lehátko Omnia od 
italského výrobce Nilo Spa s vy-
hřívaným povrchem z pravé kůže 
a paměťovou pěnou, která se do-
konale přizpůsobí křivkám mých 
klientek.

Specializuji se na úpravu obočí, 
laminaci obočí, barvení řas a Lash 
Li� . Dále na epilaci v oblas�  obli-
čeje vosky značky LYCON, které 
jsou určeny výhradně pro obliče-
jové epilace, protože snižují boles-
� vost a následné podráždění.

Ve svém Make-up studiu také 
velmi ráda přivítám klientky, které 
plánují svatbu, nebo jiné spole-
čenské událos� .
Jak  trávíte  svůj  volný  čas,  vě-

nujete se nějakým dalším akti vi-
tám a připravujete ve svém salo-
nu i nějaké novinky?

Ráda svůj volný čas trávím s ro-
dinou, přítelem a jeho rodinou. 
Velmi rádi si společně zajdeme 
do restaurace a kavárny, také ráda 
peču. Přestože mě moje práce vel-
mi naplňuje, je časově náročná, 
takže mi moc času na další ak� vity 
nezbývá. 

V blízké budoucnos�  bych se 
chtěla věnovat zavedení kosme-
� ckých produktů vyšší řady, urče-
né pro náročnější typy ple�  a péči 
o aknózní pleť a li� ing obličeje. 
Pokud vás nabídka kosme� ckých 
služeb zaujala, neváhejte mě kon-
taktovat, těším se na vás. 

                                          Barbora Hájková

Adresa
Karlova 2320, 40747 Varnsdorf

Telefon
+420 774 444 054

Facebook
@kosmeti cky.salon.
a.make.up.studio.eva

Instagram
@kosmeti ckysalon_eva



S bolestí v srdci oznamujeme všem 
příbuzným, přátelům a známým, že 
nás navždy opustila naše milovaná 
maminka, babička, prababička, sest-
ra a teta, paní Hermína Balounová 
(rozená Suchánková). Zemřela po 
delší nemoci v pátek dne 26. ledna 
2024 ve věku nedožitých 83 let. Za 
tichou vzpomínku děkují děti Ivana, 
Josef a Alena.

Dne 9. března by 
pan Jan Belančík 
oslavil 100. naro-
zeniny. S láskou 
v srdcích vzpomí-
nají dcery s rodi-
nami, vnoučata 

a pravnoučata.

Dne 10. března 
uplyne 20 let od 
úmrtí pana Jiřího 
Procházky. Stále 
vzpomíná celá ro-
dina.

Dne 4. března tomu 
byly tři roky, co 
nás opustil drahý 
tatínek, dědeček 
a pradědeček Juli-
us Mihály. S láskou 
stále vzpomínají 

dcery, vnoučata a pravnoučata.

„POMÁHÁME UMĚNÍM“ – SOŠ MARIÁN-
SKÁ, MŠ SLOVÍČKO

Chceme poděkovat všem spřízněným 
duším, které v rámci projektu „Pomá-
háme uměním“ poskytly své práce, 
svůj čas, fi nanční prostředky.
Získaná částka pomohla fi nancovat 
speciální rehabilitace, které náš Va-
šík potřebuje. Moc si všech, kteří se 
zapojili do tohoto projektu, vážíme 
a ze srdce jim děkujeme.
MŠ Čtyřlístek a r. Šulcova

PODĚKOVÁNÍVZPOMÍNKY

Zprávy 5/2020Společnost 14/2018Zprávy 5/2020SpolečnostZprávySpolečnostZprávy 14/20185/202014/20185/2020Společnost, inzerce 5/2024

 
   
9. – 10. 3. 2024   
MUDr. Vojtěch Vladimír 
28. října 110, Děčín I
412 151 056

16. – 17. 3. 2024
MDDr. Barcal Pavel
J. Š. Baara 692/26, Děčín V
412 507 58

    
   
 

Ordinační hodiny o sobotách, 
nedělích a svátcích: 
08:00 - 10:00 hod.

ZUBNÍ POHOTOVOST

KČT Varnsdorf během výroční schůze; foto KČT Varnsdorf

Hodinový manžel a zámeč-
nictví. Tel. 607 716 983, 
e-mail: josef.knourek@post.
cz. Opravy vodo, elektro, prá-
ce se dřevem, montáž a opra-
vy nábytku, drobné zednické 
práce, ořez stromů a keřů.

Pronajmu dlouhodobě byt 
3+1, ul. Západní. 
Tel.: 728 310 739

ŘÁDKOVÁ INZERCE
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   (parkoviště na Národní ul.)
24.05.2023 - 8.00 – 16.30 hod.
Svozy pytlového tříděného odpadu    

     každý čtvrtek od 9.00 hod.

SVOZY PYTLOVÉHO
TŘÍDĚNÉHO ODPADU

Místní skupina Českého čer-
veného kříže zve na výroční 
členskou schůzi dne 19. března 
2024 v 16.00 hod. na polikliniku 
(1. patro).

Sběr šatstva začne v úterý 
26. března 2024 na poliklinice.

ČESKÝ ČERVENÝ KŘÍŽ

PŘÍRODNÍ HODNOTY MĚSTSKÉ-
HO  INTRAVILÁNU – Varnsdorf, 
staré nádraží
Lukáš Blažej – Vlas� vědné muze-
um a galerie v České Lípě, Správa 
NP České Švýcarsko
Místo setkání: vlaková zastávka 
Varnsdorf, staré nádraží
Entomologický pohled na mimo-
lesní městskou zeleň, význam 
zbytkové, přirozeně tlející dřevní 
hmoty a doupných stromů. Téma 
související s přípravou budoucí 
exteriérové expozice Českolip-
ského muzea a Entomologického 
klubu. Současné poznatky si před-
stavíme v okolí vlakové zastávky 
Varnsdorf, staré nádraží. Součástí  
je přednáška s projekcí plánova-
ná v bezprostřední blízkos�  mís-
ta exkurze (sídlo fy PROREKO), 
trvající cca 60 minut (k dispozici 
také základní občerstvení vhodné 
k zoologické tema� ce). Předpo-
kládaný průběh akce: 14:00 sraz 
a venkovní exkurze, 15:00 přesun 
a krátká režie (sídlo fi rmy PRO-
REKO), 15:30–16.30 přednáška. 
Bližší info: +420 775277984.

Čtvrtek 14. března v 18.00 hod. 
v Městském divadle Varnsdorf
PRAVĚKÉ  OSÍDLENÍ  NA  DĚČÍN-
SKU
Nejstarší historie regionu Děčín-
ska a Šluknovska podle nálezů 
a představ současné archeolo-
gie. Přednáška Vlas� mila Pažou-
rka, ředitele Oblastního muzea 
v Děčíně. Vstupné: 20 Kč, členové 
KPMV zdarma.

Varnsdorf      V sobotu 20. ledna 
se konala výroční členská schůze 
KČT Varnsdorf.
Za hosty byli přítomni: předseda 
KČT Ústeckého kraje Jan Eichler, 
za město Varnsdorf místostarosta 
Jiří Sucharda a za KČT Krásná Lípa 
Václav Heike. Náš klub chodí pravi-
delně každou sobotu a za každého 
počasí. Klub má v současné době 
5 značkařek, které v roce 2023 vy-
značily celkem 30 kilometrů turis-
� ckých cest.
Podporujeme také akce ostatních 
klubů ve Šluknovském výběžku, 
ale i Chrastavy či Děčína. Jednou 
ročně pořádáme společný výlet se 
sousedním Sei� ennersdorfem. 

KRUH PŘÁTEL MUZEA 
VARNSDORF

KČT Varnsdorf hodnotí uplynulý rok

V roce 2023 jsme uspořádali cel-
kem 68 akcí, kterých se zúčastnilo 
859 osob a našlapali jsme 9 174 
kilometrů. Jsme otevřeni pro 
všechny příznivce lehké turis� ky 
a milovníky přírody. Informace na-
jdete ve vitríně u Sokolovny nebo 
na webových stránkách www.mi-
lax.cz/turis� .                      Irena Uličná
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Basketbalová sezóna se blíží do fi nálových bojů

Vojtěch Hambálek si odbyl první zápasy za reprezentaci

Zimní stadion hostil dvanáctý ročník memoriálu Lukáše Uhlíře

Atleti zvou všechny na 20. ročník tradiční akce 

Varnsdorf        Poslední  domácí 
utkání  základní  části   Severo-
české  ligy odehráli muži  TJ  Slo-
van Varnsdorf  „A“,  kteří  si  díky 
ne  příliš  vydařenému  výkonu 
v obraně s vedoucími Teplicemi 
zkomplikovali  boj  o  vytoužené 
play-off .

Před domácím publikem to-
� ž prohráli 89:99 (Maščuch 26 
bodů) a o postupujícím tak roz-
hodnou až výsledky posledního 
kola, které Varnsdorf odehraje 
v Děčíně. Boj to bude o to zají-
mavější, protože o čtvrté místo, 
zajišťující Final 4, může najednou 
usilovat až pět týmů, včetně ak-
tuálně úplně posledního v sou-
těži. Dvě domácí utkání odehráli 

i muži „B“, bohužel ani v jednom 
případě vítězství nevybojovali. 
S Ústí m to bylo vyrovnanější, 
přesto přišla prohra 76:85 (Houn-
gbedji 15 bodů), s Českou Lípou 
už ale prohráli jednoznačným 
výsledkem 51:80 (Beran a Strnad 
12 bodů).

První utkání ve fi nálové skupi-
ně odehráli junioři U19, kteří si 
z Liberce přivezli po velmi vy-
rovnaném boji důležité vítězství 
68:64 (Ziesemann 19 bodů). Dvě 
cenná vítězství v boji o své Final 
4 v nadregionální lize si připsala 
děvčata U19, když porazila Klad-
no 58:32 (Michalinová 19 bodů) 
a Tábor 75:56 (Doležalová 22 
bodů).

Plný počet bodů z fi nálové 
skupiny mají žáci U15. Nejprve 
vyhráli v Táboře 78:39 (Šnek 15 
bodů) a poté i v Benešově 65:49 
(Turánský 19 bodů). Ani děvčata 
U15 v domácích zápasech ne-
zaváhala, když nejprve porazila 
Český Brod vysoko 123:19 (Činko-
vá T. 34 bodů) a poté i Poděbrady 
84:44 (Kuníková 21 bodů). Dívky 
jsou tak stále suverénně bez jedi-
né porážky v sezóně.

Základní část sezóny mají za se-
bou mladší žáci U13, když nejpr-
ve na domácí palubovce porazili 
Liberec 45:37 (Šindelář 18 bodů) 
a 58:35 (Šindelář 12 bodů), a 
poté nestačili na Litoměřice 
30:86 (Šindelář 13 bodů) a 27:79 

(Šindelář 7 bodů). Kluci tak skon-
čili ve své skupině s 12 výhrami 
a 7 porážkami na třetí m místě 
a absolvují tak skupinu o celkové 
5. až 8. místo.

Další nelehké souboje podstou-
pilo tentokrát oslabené družstvo 
U12, když kluci ve zbrusu nové 
Mondi aréně v Roudnici nad La-
bem nestačili nejprve na Ústí  nad 
Labem 12:128 (Stejskal 6 bodů) 
a poté ani na domácí tým 14:111 
(Tyla 7 bodů). Ani děvčata U12 si 
tentokrát výhru nepřipsala. Na 
domácí palubovce dvakrát nesta-
čila na Chomutov 13:98 (Šišulá-
ková 6 bodů) a 17:113 (Šišuláko-
vá 8 bodů).

            Vojtěch Lehroch, Zdeněk Strolený

Varnsdorf    Hokejový  brankář 
Vojtěch  Hambálek,  který  začí-
nal  na  ledě  ve  Varnsdorfu,  má 
za  sebou  další  splněný  cíl.  Na-
dějný gólman si na sebe poprvé 
navlékl reprezentační dres. Stalo 
se tak v kategorii U 20 na turnaji 
pěti  zemí ve Švýcarsku. 

„Já už jsem měl měsíc před tur-
najem jisté informace, že bych 
se tam mohl dostat. Ale nebylo 
to potvrzené na sto procent. Na 
začátku jsem byl trochu nervóz-

ní. Ale po pár minutách na ledě 
jsem si uvědomil, že to je prostě 
další zápas,“ přiznal s úsměvem 
brankář, který střeží branku Bí-
lých Tygrů z Liberce. Hambálek 
na turnaji, kde Česko nakonec 
skončilo druhé za domácím Švý-
carskem, odchytal dva zápasy. 
Pro�  Německu připsal výhru 3:1, 
pro�  Finsku pak porážku 5:6 po 
samostatných nájezdech. „Byla to 
opravdu super zkušenost, jsem za 
to moc rád. Bylo to trochu něco 

jiného, než na co jsem zvyklý. Ta 
konfrontace s týmy z jiných zemí 
je opravdu super,“ zdůraznil.

Oba zápasy, které za reprezen-
taci odchytal, se poměrně lišily. 
„Proti  Německu to bylo fyzicky 
jednoduší, spíše to byl menší ná-
por na psychiku, jelikož jsem tam 
neměl moc zákroků. Proti  Finsku 
to bylo přesně naopak. Soupeř 
udával tempo hry, zákroků bylo 
hodně, snažil jsem se týmu po-
moct. Je to prostě jiné než junior-

ská liga, chvilku mi trvalo, než 
jsem si na to zvykl,“ prozradil. 

Hambálek věří, že brzy přijde 
další pozvánka do reprezentace. 
Jak se mu vůbec aktuálně daří 
s Libercem? „Hrajeme nadstavbu, 
část vítězů. Oproti  předešlé části  
sezóny se nám zase tolik nedaří. 
Jsme pátí , šestí . Snažíme se vybo-
jovat první čtyřku. Do konce sezó-
ny už moc zápasů nezbývá, snad 
se to podaří,“ uzavřel vše.

                                                        Redakce 

Varnsdorf     V polovině února 
se na zimním stadionu ve Varns-
dorfu  sešli  bývalí  spoluhráči 
a  kamarádi  Lukáše  Uhlíře.  Me-
moriál  před  12  lety  vymysleli 
Petr Bafi a a Michal Málek,  jako 
vzpomínku na skvělého branká-
ře,  který  nás  opusti l  předčasně 
po úrazu hlavy.

Na straně trenéra Karla Uhlíře 

v bílých dresech nastoupili: Vojta 
Sláma – Karel Uhlíř, Ladislav Či-
hák (trenér extraligového týmu 
HC Motor České Budějovice), 
Petr Bafi a, Michal Málek, Jaroslav 
Kučera, Tomáš Hanus, Ladislav 
Pařenica, Vít Makaj, Tomáš Čer-
venka, Tomáš Juhoš, Jan Červen-
ka, Miroslav Jirsák a Mar� n Javů-
rek.

Pro�  nim v červených dresech 
nastoupil tým Ryby: Mar� n Te-
sař – Patrik Winzig, Jiří Winzig, 
Mar� n Pípa, Tomáš Pípa, Roman 
Quaiser, Radek Javůrek, Aleš 
Nový, Zdeněk Suchý, Ladislav 
Holubec, Tomáš Köcher, Jaroslav 
Čech, Tomáš Kozlok a Pavel Re-
tych.

Hra byla vyrovnaná, rozhodčí 

Lukáš Damašek neměl moc práce 
s vylučováním na trestnou lavici, 
nakonec se štěstí  přiklonilo na 
stranu bílých Masťa týmu a zví-
tězil 12:8 (4:3, 6:3, 2:2). V utká-
ní ovšem o výsledek nešlo, kluci 
a trenéři se zase po roce sešli 
a utkání si užili jak na ledě, tak 
u man� nelu či na tribuně.

                                Masťa memoriál

Varnsdorf      V neděli 24. břez-
na se bude ve Varnsdorfu konat 
20. ročník běhu, pádění a úprku, 
tedy  akce  Kdo  uteče,  vyhraje! 
Vše pořádá oddíl atleti ky TJ Slo-
van  Varnsdorf  z.s.  s  grantovou 
podporou města Varnsdorfu.

Start a cíl je u městského diva-
dla, prezentace je možná nejpoz-
ději 30 minut před startem přísluš-
né kategorie. Dě�  mají startovné 
zdarma, ostatní kategorie (dorost, 
junioři, dospělí) zaplatí  50 korun. 

Vše odstartují v 10 hodin dív-

ky a hoši (2017-2022) na tra�  60 
metrů. Dále přijdou na řadu dívky 
a hoši (2015-2016), na ně čeká 
120 metrů. Elévky, elévové (2013-
2014) a mladší žákyně (2011-
2012) musí zdolat malý okruh, 
tedy 420 metrů. Trať 840 metrů 

čeká na mladší žáky a starší žákyně 
(2009-2010). Starší žáci, mílařky 
a mílaři si zaběhnou 1650 metrů. 
Tři velké okruhy, tedy 4200 metrů, 
pak čeká na ženy, muže, veteránky 
(35-50 let) a veterány (50-60) let. 

                                                          Redakce
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Šachisté začali později, přesto mají nabitý program

Fotbal: Závěr přípravy vyšel. Hlavně směrem do defenzivy

Futsalisté nezvládli rozhodující bitvu, sezóna pro ně končí

Varnsdorf    Šachisté  DDM 
Varnsdorf a TJ Slovan Varnsdorf 
zahájili rok 2024 na své poměry 
dost  pozdě,  až  27.  ledna,  kdy 
devět  varnsdorfských  hráčů  za-
sáhlo  v  Liberci  do  tradičního 
turnaje „O pohár  ředitele  školy 
ZŠ Broumovská“, kterého se zú-
častnilo  111  mladých  šachistek 
a  šachistů.  Nejlepší  umístění 
zaznamenal Ondřej Vacek, který 
ve své kategorii do 16 let obsadil 
7. místo.

Velkým individuálním úspě-
chem skončil krajský přebor 
školních družstev, který se konal 
1. února v Chlumci u Teplic. Druž-
stvo ZŠ Náměstí  E. Beneše sice 
neobhájilo třetí  místo z předcho-

Varnsdorf        Zimní  přípravné 
období uteklo jako voda, druho-
ligoví fotbalisté Varnsdorfu vlét-
li  do  jarní  části   FORTUNA:NÁ-
RODNÍ LIGY utkáním ve Vlašimi, 
které skončilo 0:0.

Poslední dva přípravné zápasy 
se týmu z Kotliny vydařily. Oba 
sehrál pro�  tře� ligovým soupe-
řům, oba vyhrál, navíc inkasoval 
pouze jednou. Na přírodní trá-
vě v Modré Varnsdorf podruhé 
v přípravě porazil Ústí  nad La-
bem, tentokráte 4:1. O branky se 
podělili čtyři střelci – Kosař, Ade-
leke, Omon a Polyák.

„Kladli jsme větší důraz na de-

zích dvou ročníků, ale členka to-
hoto týmu Blanka Oláhová vyhrá-
la všech svých sedm par� í, což je 
výkon mimořádný. 

Hned druhý den ve varnsdorf-
ském DDM zasedlo 39 hráčů 
k tradičnímu pololetnímu tur-
naji mládeže. Přijela i početná 
výprava ze sousedního Německa 
a turnaj vyhrál domácí hráč Mi-
chal Maco. 

Začátkem prázdnin, konkrét-
ně 12. února, varnsdorfský klub 
opět v DDM uspořádal turnaj, 
tentokrát pouze pro vlastní hrá-
če a z vítězství se radoval Vojtěch 
Hrazdira.

Velká událost se odehrála ve 
dnech 15. – 18. února v němec-

kém Leutersdorfu, kam pořa-
datelé z klubu SC Oberland 94 
pozvali šachisty z Varnsdorfu 
k 26. ročníku Sparkasse Open. 
Prázdninového času využili pou-
ze čtyři hráči, dva z řad mládeže 
a dva dospělí. Z nich se nejlépe 
vedlo Karlu Wokurkovi, který 
mezi 101 účastníky skončil na ne-
populárním 4. místě, ale jelikož je 
členem domácího SC Oberland 
94, tak získal pohár za � tul pře-
borníka regionu Görlitz – Zi� au. 

Někteří mladí hráči dali před 
Německem přednost turnaji 
v Turnově, který proběhl 17. úno-
ra za účas�  130 hráčů, z toho byla 
téměř polovina (62) obsažena 
v kategorii do 14 let, i proto lze 

5. místo Jakuba Sikory považovat 
za úspěch a také nejlepší výsle-
dek Varnsdorfu v celém turnaji.

Měsíc březen bude nabitý, 
v sobotu 2. března šachisté bo-
jovali na turnaji Grand Prix Ús-
teckého kraje v Litoměřicích 
a o týden později v Liberci na tur-
naji Velké ceny Libereckého kraje. 
Další dvě soboty, 16. a 23. března 
stráví v DDM Varnsdorf. První so-
botu proběhne další ze série če-
skoněmeckých turnajů, o týden 
později se zde zakončí Krajský 
přebor družstev mládeže, ve kte-
rém varnsdorfské nové družstvo 
bude chtí t vylepšit dosavadní 
5. místo.

                                                Václav Halba

fenzivu, jelikož naposledy nám 
to tam skřípalo. Ačkoliv nás Ústí  
v prvním poločase místy přehrá-
valo, naše obranná činnost byla 
dobrá. Celkově to bylo kvalitní 
utkání, Ústí  hrálo opravdu dob-
ře, v závěru se asi projevila ta 
naše zkušenost z vyšší soutěže, 
tam jsme je už přehrávali,“ řekl 
Miroslav Holeňák, trenér Varns-
dorfu. Kaňkou na varnsdorfském 
výkonu byla inkasovaná branka, 
která je už pro druholigový ce-
lek v zimní přípravě nepříjemnou 
tradicí. „Zase jsme dostali gól ze 
standardky, to je už naše klasi-
ka. Bylo vidět, že Ústí  chce hrát 

fotbal, má ve svém kádru řadu 
zkušených hráčů. Já jsem hlavně 
rád, že jsme konečně mohli hrát 
na přírodní trávě,“ přiznal Hole-
ňák, který měl na hřiš�  tři cizin-
ce tmavé ple� , z toho se hned 
dva prosadili do střelecké lis� ny. 
„Simon Omon a Solomon Osa-
ghae jsou s námi delší dobu. 
Z druhé fi nské ligy přišel rodák 
z Nigérie Tobe Adeleke, který už 
u nás podepsal smlouvu. Dal dru-
hý gól a jeví se dobře,“ dodal tre-
nér.

V generálce Varnsdorf porazil 
na hřiš�  v Dubici tře� ligovou Čes-
kou Lípu 3:0. Branky tentokrát 

obstarali Rudnytskyy, Gembický 
a Matyáš Vojta, který bude ve 
varnsdorfském dresu hostovat 
z Mladé Boleslavi. „Já to hodno-
tí m samozřejmě poziti vně, pro-
tože se nám výsledek podařil. 
I vzhledem tomu, že jsme hráli 
uprostřed února na terénu, kde 
to dost skákalo. Oba týmy si s tí m 
poradily a snažily se hrát fotbal. 
Zápas splnil svůj účel,“ pravil Mi-
roslav Holeňák.

V rámci pauzy sehráli svěřenci 
Miroslava Holeňáka celkem deset 
přípravných zápasů. Vyhráli osm-
krát, dvakrát odešli poraženi.

                                                       Redakce

Kladno      Konec ve čtvr�  iná-
le  play-off .  Hráči  Futsal  Varns-
dorf  nezvládli  tře�   utkání  na 
půdě  Kladna,  kde  prohráli  8:4, 
v sérii 1:2 a sezóna v  rámci Ce-
lostátní  ligy  sálové  kopané  pro 
ně končí. S týmem se navíc roz-
loučil Luboš Relich,  jeden z tre-
nérů. 

„Na tento důležitý zápas jsme 
měli odjíždět v plné sestavě, ale 
bohužel stejně přišly omluvenky. 
Havel měl horečku, Kolár zlome-

ný kotník a Šolc maturitní ples. 
I tak jsme se jeli o vítězství po-
prat, ale bohužel tak to vůbec 
nebylo. Do zápasu jsme vstoupili 
dobře, když jsme se po brankách 
Kučery a Bulejka ujali vedení. 
Soupeř stačil rychle vyrovnat, ale 
Rybář nás dostal v 16. minutě 
opět do vedení. Zkušené Kladno 
vzápětí  srovnalo stav, a tak se 
šlo do kabin za nerozhodného 
stavu 3:3,“ popsal první 
poločas druhý z varnsdorfských 

trenérů Marcel Mikolášek. 
Vstup do druhého poločasu 

Varnsdorfu vyšel, ve 23. minutě 
vrá� l hostům vedení Bulejko. 
Bohužel i na to dokázali domá-
cí rychle zareagovat a opět bylo 
srovnáno. Pak se hra přelévala 
z jedné strany na druhou až do 
33.minuty, kdy se Kladno dostalo 
poprvé do vedení. 

„A tí m bohužel naše hra skonči-
la, do konce zápasu jsme tahali za 
kratší konec. Kladno přidalo další 

tři branky a zápas si pohlídalo. 
Konec utkání byl hodně nervózní, 
a tak se sbíraly akumulované chy-
by. Kopali jsme dvě devítky, ale 
bohužel ani Bulejko a ani Kučera 
žádnou neproměnili. Prohra 4:8 
znamená konec sezóny. Po utkání 
se v kabině rozloučil Luboš Relich 
s trénováním. Za jeho práci mu 
děkujeme. Taky děkuji fanouš-
kům, kteří vážili cestu do Kladna,“ 
dodal Mikolášek.

                                                       Redakce
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